
 Referat (udkast) bestyrelsesmøde 12_10_2023 

  30. oktober 2023 

Referat - møde i DOF Københavns bestyrelse  

den 12-10-2023 kl. 17.00 i Fuglenes Hus, Vesterbrogade 140. 
 

1. Valg af ordstyrer (David), referent (Alice)  

a. Afbud fra Ingelise, Ask Emil, Tue, Nicolai, Ole 

b. Tilstede: Frands, David, Torben, Alice 

2. Kommentarer og opfølgning til sidste møde den 14-09-23:  

Der mangler stadig referater fra de seneste møder, incl. mødet den 14-09. 

3. Økonomi: Intet nyt.  

4. Nyt fra Naturpolitisk Udvalg, grønne råd, brugerråd m.m. 

a. Ref. fra møde med Sven Norup og caretakerne Amager Fælled er udsendt 

b. Alice orienterede om Grønt Råds møde i Egedal Kommune, hvor der er taget hul på 

Vandplanen, bl.a. i samarbejde med den lokale golfklub. Endvidere positiv interesse 

omkring mursejlerprojekt hos politikerne i forbindelse med orientering fra Alice på sidste 

møde i Grønt Råd. 

c. I NPU er der problemer med bemanding p.g.a. sygdom, fraflytning fra lokalafdelingens 

område mv. Forslag til nye medlemmer af udvalget efterlyses. Tak til Liva for en god 

indsats. 

5. Nyt fra øvrige DOF-udvalg, - grupper m.m. 

Intet nyt fra arrangementsudvalget. 

DOF Travel har succes med sine rejser inden for Europa, men det kniber med interessen for de 

oversøiske rejser. 

6. Webmasterorientering 

Webmaster var sygemeldt. 

7. Igangværende sager og aktiviteter 

a. Afsluttet projekt med Anna Kjems / David 

Det fine projekt er stoppet p.g.a. pengemangel. Bør præsenteres for bestyrelsen og NPU (?)  

b. Redetræer/Torben 

Relevante links til hugstplanerne i Hovedstadsområdet er udsendt til kommune- 

repræsentanterne, og initiativerne er nu op til dem. 

Flere af Naturstyrelsens projekter er forsinkede p.g.a. megen regn, men de relevante sider 

er interaktive og derfor altid aktuelle, selvom planerne ændres. 
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c. Golfbaner 

Den afsluttende rapport om golfbaneprojektet bør lægges på hjemmesiden. 

 

8. Nye sager og aktiviteter 

a. Medlemsoversigt /Tue - udskudt 

9. Arbejdsfordeling for bestyrelsen - udskudt 

10. Henvendelser til og fra bestyrelsen siden sidst 

a. Redekasser til opsætning ved Gentofte Sø  

IAP har givet ok til Frank Desting vedr. bevilling på ca. 5000 kr og forventer en 

henvendelse om nøjagtigt antal redekasser. 

b. Repræsentantskabsmødet  

Liva Gerd er flyttet og deltager derfor ikke i rep. mødet ligesom hun ikke længere kan være 

medlem af NPU KBH.  

Erik Agertoft er ikke suppleant og deltager ikke. Lars Nørgaard er uændret syg og deltager 

ikke. Ole Vesterlund kan ikke deltage i rep.mødet. Der samles op på øvrige repræsentanter, 

der bør indkaldes til næste bestyrelsesmøde. 

c. Forslag til financiering af ophold på fuglestationerne 

Frands’ forslag blev drøftet og godkendt, endvidere vil der også blive fremsat forslag om 

brug af mikrofon på rep.mødet. 

d. PICA-ansøgninger 

To ansøgninger vedr. rejse til konference i Ecuador måtte desværre afvises, da legatet er 

opbrugt for indeværende år. 

e. Christian Hjorth har tilbudt at komme og holde foredrag om sin nye bog. Tid og sted 

fastsættes af arrangementsudvalg. 

11. Evt.       Næste møde er den 2. november kl. 17 i Fuglenes Hus. 

 

Oversigt over planlagte møder og arrangementer – udskydes  

- ---------- 

Den ansvarlige udsender dagsordenen 14 dage før bestyrelsesmødet skal afholdes. 

Derefter har bestyrelsesmedlemmerne 7 dage til at komme med kommentarer. 

Senest 5 dage før bestyrelsesmødet udsender den ansvarlige den endelige dagsorden. 

 


